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AFN DU A/B-dommerprøve 2022 
 

Dette er en åpen bok-prøve og alle hjelpemidler er lov, med unntak av å kommunisere med andre 

personer. Dette inkluderer å stille spørsmål på internettfora. Prøven kan inneholde spørsmål hvor 

oppklarende tolkninger fra «rules editor» kan finnes på https://iafoa.freeforums.net 

På de 35 første spørsmålene skal du oppgi neste spill som svar. Mener du det er flere enn ett 

realistisk svar oppgir du alle. Hvis ikke annet er angitt er det 2 minutter eller mer igjen av en periode. 

Om det i et spørsmål ikke står noe om at noe ble flagget, men du mener ut fra teksten at det er 

regelbrudd på spillet, skal du anta at regelbruddet korrekt ble flagget, så lenge ikke noe annet sies i 

spørsmålet. 

 

Svarformatet skal være: 

Spørsmål. Eventuell skåring/ingen skåring/touchback. Lag, forsøk, antall yards, yardlinje. Spillklokke - 

klokkestatus. Eventuelle tilleggsopplysninger. 

NB: Nødvendige tilleggsopplysninger inkluderer: 

- Utvisninger. Opplysninger om UOP (1-2 utvisning)/annonsering. 

- Spillere som må stå over et forsøk/ikke stå over et forsøk. 

- ZAP10/Bruk av TO. Løpende klokke. Periode som forlenges. 

- Annet som er nødvendig for å forklare hvorfor resultatet blir som det blir. 

For eksempel: 

13. A 1&10 på B-40. 25 sek - KFS. B25 utvist. A40 må ikke stå over neste spill. 

På de 10 siste spørsmålene skal kun svaralternativet skrives. Kun ett alternativ er riktig per spørsmål. 

For eksempel: 

36. A 

Forkortelser som bør brukes: 

KFS: Klart for spill. FLB: Første lovlige berøring. ZAP10: For 10 sekunders fratrekk på kampklokka. 

EPF: Ekstrapoengforsøk. 

Svarene sendes per e-post til dommer84@gmail.com med kopi til dommerbaard@gmail.com . 

E-POSTENS EMNE SKAL VÆRE «A/B-DOMMERPRØVE 2022». 

SVARENE SKAL SENDES SOM ETT VEDLEGG I PDF-FORMAT! (Hvis ikke anses prøven som ikke levert.) 

FRIST FOR INNSENDELSE ER MANDAG 21. MARS KLOKKEN 23.59. 

Lykke til. 

DU. 

  

https://iafoa.freeforums.net/
mailto:dommer84@gmail.com
mailto:dommerbaard@gmail.com
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1. A 2&30 på A-20. A23 løper med ballen. På A-25 setter B40 tydelig ut foten sin rett før A23 

kommer, og A23 snubler i B40s fot når leggene møtes. A23 faller til bakken og da er ballen på 

A-28. 

 

2. A 1&5 på A-40. Ved snappen er Lag A i en ulovlig formasjon. Den lovlige framoverpasningen 

brytes av B90 på B-40. B90 returnerer ballen til 50. Under returløpet flagges B75 for en lav 

blokkering på B-45. 

 

3. A 2&M på B-6. A15 løper med ballen til høyre. På B-2 tråkker hans venstre fot inne på 

spillefeltet, og han hopper derfra i lufta framover. Den høyre foten lander så godt utenfor 

sidelinja, men forbi den utvidede mållinja. Mens han var i lufta holdt han fram ballen slik at 

den krysset sidelinja på B-1, og utenfor pylonen i det ballen krysset det utvidede 

mållinjeplanet. Lag B var i offside. Etter spillet ble A76 flagget for en UOP. 

 

4. A 4&7 på A-4. Klokka står, det er 48 sekunder igjen av andre periode. Lag A ligger under og 

ønsker å skåre. Mens QBen leter etter en åpen mottaker blir A65 flagget for holding i 

målsonen. QBen har tenkt å kaste til A80, men ser i siste øyeblikk at A80 snubler og faller, og 

QBen løper så selv med ballen og blir taklet på A-8. 

 

5. A 4&8 på B-45. B25 muffer mottaket av punten på B-10 og ballen spretter rundt. B25 ser at 

han ikke rekker å gjenerobre ballen før en Lag A-spiller kanskje rekker det, og kaster seg med 

føttene først og får sparket ballen på B-13. Ballen går ut av banen på B-8.  

 

6. A 3&5 på B-30. Mens QBen leter etter en åpen pasningsmottaker blir A65 flagget for «hands 

to the face» på B-33. QBen får kastet en lovlig framoverpasning mot A90 som har klart å løpe 

fra oppasseren sin. Pasningen er litt høy og A90 må hoppe opp for å nå ballen. Satsefoten 

hans tråkker på sidelinjen, men han er i lufta når han kontakter ballen, og lander på bakken 

inne på banen med kontroll på ballen på B-15. 

 

7. A 4&3 på B-45. Punten blir først gjenerobret på B-4 av B30 og deretter returnert. Mens 

ballen var i lufta, ble B10 flagget for en holding på B-25. B30 blir taklet på B-30 av A55. A65 

kommer seint inn og slenger seg oppå B30 godt etter den første taklingen. 

 

8. A 3&12 på A-45. I det snappen går er det 5 spillere i det offensive bakfeltet. Linjmennene 

slipper gjennom forsvarsspillerne som jager QBen. Linjemennene blokker ingen og går bare 

fram til A-47 unntatt A65 som oppsøker en linebacker på A-49 og begynner å blokke ham før 

pasningen kastes. Pasningen kastes til A23 som er på A-44 når han tar imot pasningen. A23 

blir taklet på B-46. 

 

9. A 4&3 på B-45. Punten blir først gjenerobret på B-4 av B30 og deretter returnert. Mens 

ballen var i lufta, ble B10 flagget for en holding på B-25. B30 blir taklet på B-30 av A55. Lag A 

ble flagget for en ulovlig formasjon. 

 

10. A 4&5 på B-8. Lag As Field Goal-forsøk er vellykket. Lag A var i en scrimmagesparkformasjon. 

B96, en defensiv linjemann, var i en 3-punkts-oppstilling en halv yard fra scrimmagelinja. B96 

skulder overlappet snapperens skulder, men ikke over hjelmen til snapperen. Tiden i 3. 

periode gikk ut under forsøket. 
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11. A 4&M på B-8. Field-Goal-forsøk. Holderen får ballen på B-13 og sparkeren får sparket derfra. 

Ballen sneier borti hånda til B23 på B-10. B23 klarer ikke å stoppe og kontakter holderen slik 

at holderen faller over. Uten at andre spillere berører ballen, faller den ned i målsona. En 

dommer blåser i fløyta. Umiddelbart etter fløytestøtet slenger A46 seg på ballen. Plutselig 

kommer det også et flagg fra Umpiren fordi Lag A hadde 12 spillere på banen under forsøket. 

 

12. A 3&5 på B-10. Lag A ligger under med to poeng, det er 22 sekunder igjen av 4. periode og 

klokka går. Ingen Lag har timeouter igjen. Lag A skal forsøke et Field Goal. Ingen problemer 

med bytter og respons av Lag B. Snappen går når det er 8 sekunder igjen på kampklokka. 

Sparket går, men linebacker B23 har kommet seg rundt den offensive linja og får blokket 

sparket med hjelmen sin. Ballen spretter til bakken på B-13 hvor holderen umiddelbart får 

lagt seg på den. Kampklokka viser 0:03. B23 mistet hjelmen på grunn av at ballen traff den. 

 

13. A 4&10 på A-2. Lag A leder med 3 poeng. Ingen lag har timeouter igjen. Lag A snapper med 1 

sekund igjen på spillklokka og da er det igjen 8 sekunder av 4. periode. QBen har tenkt å løpe 

rundt i egen målsone for å få tiden til å gå mest mulig ut, men oppdager fort at han er under 

mye press. For å unngå å bli taklet, og han risikerer heller ikke et flagg for forsettlig 

bortkasting, punter han ballen. Punten er kort, treffer bakken på A-15 og begynner å sprette 

tilbake. A80 velger å gjenerobre ballen på A-10. Tiden gikk ut under forsøket. 

 

14. A 4&5 på A-40. Punten spretter rundt på bakken og på B-30 sparker A85 den løse ballen. 

Ballen gjenerobres av B23 på B-10, og returnerer den til B-25. Tiden i 1. periode gikk ut under 

spillet. Svaret skal inneholde informasjon om eventuelt sidebytte. 

 

15. A 4&5 på B-15. Lag A leder med 6 poeng. Lag As Field Goal-forsøk er vellykket, selv om det er 

sterk motvind. Tiden i 3. periode gikk ut under forsøket. Men B75 ble flagget fordi han var for 

hardhendt med snapperen. Svaret skal også inneholde hvilken banehalvdel neste spill skal 

starte fra. 

 

16. På det siste spillet i 4. periode skårer Lag A en TD, som gjør at skåren nå er A20-B21. Under 

spillet ble B33 flagget for et hjelmgrep. 

 

17. A 1&25 på A-30. A44 løper med ballen til A-37. Defensiv linjemann B70 mistet hjelmen da 

han lovlig ble blokket ned i bakken. B70 tar hurtig på seg hjelmen og løper etter spillet, men 

er ikke den som rekker å takle A44. 

 

18. A 3&8 på B-15. A18-B20. Sent i fjerde periode. Lag A har ingen timeouter igjen. Lag A løper 

hurtig etter forrige spill for å komme i formasjon da kampklokka er under 10 sekunder. QBen 

står i shot gun-formasjon. Snappen er litt skjev og QBen muffer ballen som er i lufta. QBen 

får kontroll på ballen og kaster ballen kontrollert i bakken framover. Klokka viser nå 0:04. Lag 

A blir også flagget for en ulovlig formasjon. 

 

19. A 4&4 på A-35. A14 punter. Mottaker B23 på B-18 gir tegn for fritt mottak, men muffer 

ballen. Ballen treffer bakken på B-20, hvor A84 gjenerobrer og løper inn i målsonen med 

ballen. Under sparket ble A81 dyttet utover sidelinjen på A-37, hvorpå han løper en bue bak 

Lag A ass. trener som står 1 m fra sidelinjen og returnerer til spillefeltet på B-47. 

Linjedommer måtte løpe bue rundt samme trener. 
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20. A 4&3 på A-40. A16 punter. B93 var offsiden ved snappen. Ballen treffer bakken på B-4 og 

spretter et par ganger. A22 forsøker å downe ballen på B-6, men får ikke kontroll (muff). 

Ballen spretter videre til B-8 der B22 plukker den opp og løper til B-18 der han mister ballen. 

A27 gjenerobrer og avanserer til B-1. Etter spillet hopper A27 opp og skufler ballen 

nonchalant i ansiktet på B22. 

 

21. A 2&4 på A-36. A33 får en overlevering og løper til høyre. På A-48 blir han forsøkt taklet, men 

fomler ballen som ruller utover sidelinjen på B-49. Mens ballen er løs, blir A84 flagget for 

holding på A-49. 

 

22. A 2&4 på A-21. Stillingen er A20-B24. Etter forrige spill løper B32 (lovlig) inn på banen. Lag A 

gjør ingen tegn til bytter, men beveger seg raskt inn i ny formasjon. B96 jogger mot 

sidelinjen, men setter opp farten når han skjønner Lag A er i ferd med å snappe. Like før 

ballen snappes treffer foten til B96 bakken utenfor sidelinjen. A16 kaster en pasning mot lag 

As sidelinje som blir tatt imot av A81 på A-41. A81 avanserer til B-22, der han fomler ballen. 

Ballen ruller ut over sidelinjen på B-25. Mens ballen var løs, blir A81 flagget for holding på B-

24. Det gjenstår 0.58 på klokken i 4. periode etter spillet. 

 

23. A 4&12 på A-35. Midten av 1. periode. A15 punter og ballen får en høy bue, den lander på B-

28 og spretter tilbake. På B-41 sparker A51 ballen i retning av Bs mållinje, og ballen treffer 

A81 i hofta på på B-19. B3 plukker på ballen på B-15 og avanserer til B-25 der han takles. 

 

24. A 4&3 på B-43. Stillingen er A27-B30, A42 får en pitch out i bakfeltet og blir taklet på B-41 

Like etter, men før fløyta er blåst, kommer B61 i full fart og blokkerer A72 hardt med 

hendene mot skulder til A72. A72 går rett i bakken. Det er 44 sekunder igjen av 4. periode, og 

ingen lag har time-outs igjen. 

 

25. A 4&12 på A-43. A2 sin punt har en høy bue, og returner B21, som står på B-10, ser punten 

vil passere ham, vifter bort medspillere og trekker litt til siden. Ballen spretter på B-8 og 

ruller mot målsonen. A81 som sitter med knærne på mållinjen når han stopper ballen på B-1 

uten å plukke den opp. Ingen B-spillere virker interessert i å gjenerobre/returnere sparket. 

B61 var offside ved snappen. 

 

26. A 2&12 på B-16. A13 kaster en pasning mot A88 på venstre side av målsonen. Like før ballen 

ankommer griper B23 tak i skulderen til A88, og vrir ham vekk for så å slå ned ballen. Ballen 

lander i bakken utenfor sidelinjen. B96 blir flagget for røffing mot passeren. 

 

27. A 4&9 på A-45. A14 mottar snappen og skal punte. I det sparkefoten treffer ballen mister han 

fotfestet og ballen går nesten rett opp i luften, og treffer så bakken på A-43 og spretter 

bakover. B93 er i full fart på vei mot ballen når A45 blokkerer ham forfra (innenfor 10-2) 

under livet på A-41 for å hindre ham i å gjenerobre ballen. Like etter gjenerobrer A24 ballen 

og avanserer hele veien til B-10. 

 

28. A 2&12 på A-38. Play-action pass. A8 sin pasning blir brutt av B27 på B-32. B27 avanserer 

tilbake til A-16 der han takles etter kragen med en neddragning bakfra. B41 blir flagget for 

blindsideblokkering på A-26 under returløpet. 
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29. A 1&10 på B-25. A8 kaster en pasning mot A88 som er på B-19 når DB B18 griper tak i ene 

armen til A88 og trekker ham litt vekk for å slå ned pasningen. B92 var offside ved snappen. 

 

30. A 4&17 på A-45. A14 sin punt lander på B-10 hvor A44, for å hindre at B21 gjenerobrer den, 

slår ballen fremover.  Ballen er i luften over målsonen når A11 hopper inn og slår ballen 

tilbake til spillefeltet før den treffer bakken. Ballen gjenerobres av B21 på B-4, og returnere 

den til B-15 hvor A23 gjør en sklitackling og treffer B21 med legg mot legg. B21 flyr et stykke i 

luften før han lander på B-18. 

 

31. A Frispark på A-35. A13s spark treffer bakken på B-25, og spretter et par ganger før den blir 

gjenerobret av B52 på B-18. Før B52 gjenerobrer ballen blir B66 flagget for holding på B-22. 

For å komme fri løper B52 en bue bakover og på B-12 fomler han ballen som blir gjenerobret 

av A2 på B-16. A2 setter kursen mot målsonen. A2 blir forsøkt taklet, men fomler på B-10. 

B31 gjenerobrer på B-6, og avanserer til B-14. 

 

32. A 3&14 på A-49. Sent i 4. periode og stillingen er A20-B24. QB A6 kaster en dyp pasning mot 

A84 som nærmer seg Bs mållinje. B21 hopper høyest og bryter pasningen, lander på B-3 og 

er i målsonen før han gjenvinner balansen. B21 forsøker å avanser ballen, før han midt i 

målsonen fomler ballen da A84 trekker ham ned med et solid grep i hjelmgitteret. Ballen 

spretter til B-2 der A88 gjenerobrer ballen og løper inn i målsonen. 

 

33. A 3&6 på A-21. A16 dropper tilbake og kaster en pasning over midten av banen. Pasningen 

brytes av B21 på A-28. B21 setter full fart mot målsonen. På A-12 takles han av A78 som 

møter B21 med en utstrakt arm rett over brystet på B21. B21 svarer med å kaste ballen i 

ansiktet på A78. 

 

34. A 3&7 på B-14. A13 dropper tilbake, og kaster en pasning mot A84 i bakre hjørne av 

målsonen, der B21 hopper høyest og bryter pasningen. B21 starter returløpet, men like før 

han når mållinja mister han ballen, som spretter ut på spillefeltet. På B-4 er B92 nesten ved å 

gjenerobre når A34 slår ballen like fremfor ham. Ballen treffer pylonen. Under løpet til B21 

blir B51 flagget for BIR i målsonen. Lag A hadde 5 spillere i bakfeltet ved snappen. 

 

35. A 2&7 på A-20. A14 kaster en pasning mot A88 på venstre sidelinje. B28 har lest spillet godt, 

bryter pasningen på A-25, og setter kursen mot målsonen. B28 blir tatt igjen av A82 som 

under taklingsforsøket river løs ballen. Ballen spretter i luften på A-3 når A88, som spurter 

fremover, får kontroll på ballen. A88 er i ubalanse og ender opp på bakken i målsonen. 
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36. Frispark fra A35. B10 står i posisjon for å gjøre et sparkmottak på B-19 etter å ha vist et gyldig 

tegn for fritt mottak. B10 muffer ballen som spretter opp i luften, men B10 fullfører mottaket 

på B-22. 

A. B 1&10 på B-19. 

B. B 1&10 på B-20. 

C. B 1&10 på B-22. 

D. B10 har ikke fullført et fritt mottak. 

 

37. Det snappes fra en hash. Det er et løpespill opp midten. Etter 2 yards «gain» er ballbæreren 

A30 på vei ned mot bakken, men før han berører bakken med noe annet enn føtter og 

hender vrir han kroppen sin slik at du som er kortving kun ser ryggen hans. Det siste du så 

angående ballen er at ballbæreren hadde kontroll på den, men du så også at en linebacker 

hadde hender på ballen og forsøkte å rive løs ballen. Idet A30 lander i bakken ser du fortsatt 

ikke ballen. Det neste du ser er at fullt av spillere kaster seg etter ballen som tydeligvis nå er 

løs. Det er fort tydelig at ingen andre dommere kan hjelpe deg i denne situasjonen. 

A. Du bedømmer dette som en fommel, slipper bønneposen, og lar spillet fortsette. 

B. Du bedømmer dette som en fommel, slipper bønneposen, og lar spillet fortsette kun 

i kamper med videodømming underveis i kampen. I kamper uten videodømming 

underveis er dette ikke en fommel. 

C. Du bedømmer dette som om ballbæreren var i bakken før ballen kom løs, altså ikke 

en fommel, og blåser i fløyta. «No cheap turnovers!» 

D. Du bedømmer dette som om ballbæreren var i bakken før ballen kom løs, men 

venter med blåse. Hvis etter spillet ingen andre dommere har innputt som endrer 

oppfatningen din, er resultatet ingen fommel, men ballen død i A30s besittelse. 

 

38. Måling. Linjedommer mener at det må bli måling, og hoveddommer er enig. 

A. Umpiren legger ned ballen der Vingdommerne indikerer progresjonen. Er ballen 

utenfor hash'en, bringes den inn til hash'en. Lenken bringes dit, og målingen foretas 

der. 

B. Den Vingdommeren som har progresjonen skynder seg til det nøyaktige 

dødballspunktet og sørger for at ballen ligger på dødballspunktet. Lenken bringes dit, 

og målingen foretas der. 

C. Ballen flyttes til der Linjedommeren indikerer progresjonen. Lenken bringes dit, og 
målingen foretas der. 

D. Ballen flyttes til der den nærmeste Vingdommeren indikerer progresjonen. Ballen og 
lenken bringes dit, og målingen foretas der. 
 

39. 2&5 på A-20. Ballfører A35 løper til A-22, der han blir taklet. Forsøksviseren blir feilaktig 

endret til 4. forsøk, og ballen blir snappet fra A-22 og puntet. Ingen dommer oppdager feilen. 

B21 gjør et fritt mottak på B-45. Umiddelbart etter forsøket er over stopper en dommer 

kampen. Dommeren er helt sikker på at dette burde ha vært 3. forsøk. 

A. Forsøket kan korrigeres siden ballen ikke har blitt lovlig snappet etter 

besittelsesendringen. A 3&3 på A-22. 

B. Forsøket kan ikke korrigeres siden lag B har fått en ny serie. B 1&10 på B-45. 
C. Forsøket kan korrigeres, og det kan spilles A 3&3 på A-22, men kun dersom 

linjemann er enig. 
D. Forsøket kan ikke korrigeres etter ballen ble snappet. B 1&10 på B-45. 
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40. Spillklokka går etter forrige spill. Lag A bytter TE, WRs og RBs. Lag B responderer og gjør også 
bytter. Det oppstår usikkerhet, byttene tar litt tid, og Lag B har fortsatt 12 spillere i formasjon 
når spillklokka er på 3 sekunder. QBen har problemer med å lese forsvaret (oppfatter ikke at 
det er 12 spillere på det forsvarende laget) og når spillklokka er på 1 sekund tar han en 
timeout. 

A. Lag A får timeouten tilbake, og Lag B bestraffes for ulovlig innbytte. 
B. Lag A får timeouten tilbake, Lag B advares om at neste gang blir det flagg for 

usportslig oppførsel. 
C. Lag A må ta timeouten. Ingen sanksjon mot Lag B da spillet verken startet eller 

spillklokka gikk ut. 
D. Lag A må ta timeouten, Lag B advares om at neste gang blir det flagg for usportslig 

oppførsel. 
 

41. I en vanlig seriekamp er man kommet til 3. ekstraperiode. Stillingen etter 1. ekstraperiode 
var A24-B24. Begge lag skårte en TD i 2. ekstraperiode, og begge lag klarte et poenggivende 
ekstrapoengsforsøk. Begge lag klarer poenggivende skåringer i 3. ekstraperiode også. 

A. Kampen ender uavgjort A34-B34. 
B. Kampen ender uavgjort, men man kan ikke konkludere med sluttskår ut fra 

opplysningene ovenfor. 
C. Kampen fortsetter til 4. ekstraperiode med foreløpig skår A34-B34. 
D. Kampen fortsetter til 4. ekstraperiode, men man kan ikke konkludere med rett skår 

ut fra opplysningene ovenfor. 
 

42. I løpet av kampen blir dommerlaget gjort oppmerksom på at en assisterende trener på 
hjemmelaget har radio og uten tvil lytter inn på dommersambandet. Radiofrekvensene som 
brukes er åpne for alle. 

A. Det er ingenting dommerlaget kan gjøre. Skift kanal, og fortsett å bruke radioen som 
vanlig. 

B. Slutt å bruke radio. 
C. Tilby en trener på bortelaget en radio slik at det blir like forhold resten av kampen. 
D. Dødballsregelbrudd, 15 yards og utvisning. 

 
43. Til pause er stillingen A45-B3. 

A. Lag B kan velge at løpende klokke skal starte i andre omgang uansett hvilket nivå det 
er. 

B. Lag B kan velge at løpende klokke skal starte i andre omgang kun i juniorserier. 
C. Lag B kan velge at løpende klokke skal starte i andre omgang i alle nivåer unntatt 

Eliteserien. 
D. Lag B kan velge at løpende klokke skal starte i andre omgang i alle nivåer unntatt 

Eliteserien og 1. divisjon senior herrer. 
 

44. 5-, 6D- eller 7-mannscrew. Punten blokkeres og ballen spretter tilbake til bakfeltet. Hvilken 
Vingdommer forblir lengst mulig på den nøytrale sonen, og hvilken Vingdommer blir med inn 
i bakfeltet? 

A. Den Vingdommeren som er på siden hvor ballen/spillet går mot blir med bakover og 
Vingdommeren på den andre siden står igjen. 

B. Den Vingdommeren som er på siden hvor ballen/spillet går mot står igjen og 
Vingdommeren på den andre siden blir med bakover. 

C. Linjemann står igjen og Linjedommer blir med bakover. 
D. Linjedommer står igjen og Linjemann blir med bakover. 
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45. NB: På dette spørsmålet skal det svares med TO bokstaver. Først A til D, så E til F. 
Bortelaget har ikke søkt om å få bruke noe annet enn hvite bortedrakter. Etter at 
Hoveddommeren har snakket med hovedtreneren om dette er det klart at bortelaget ikke 
kommer til å skifte drakter, og skal spille med de ikke-hvite bortedraktene. Det er fortsatt 
stor kontrast mellom hjemmelagets og bortelagets drakter. 
Det er klart for avspark og Hoveddommeren blåser KFS for kampens avspark. 

A. Regelbrudd for usportslig oppførsel som flagges når ballen sparkes, men spillet skal 
gå. Ingen TO skal tas. 

B. Regelbrudd for usportslig oppførsel som flagges når ballen sparkes, men spillet skal 
gå. I tillegg må bortelaget bruke en av sine TO etter av avsparket er over. 

C. Bortelaget må bruke en av sine TO med en gang KFS blåses (en TO erklæres rett etter 
KFS, men før avsparket). Regelbrudd for usportslig oppførsel som flagges når ballen 
sparkes, men spillet skal gå. 

D. Bortelaget må bruke en av sine TO med en gang KFS blåses (en TO erklæres rett etter 
KFS, men før avsparket). Ingen regelbrudd for UOP. 
 
Tiden i første periode går ut, og lagene skifter side. Etter at KFS blåses for start av 
andre periode: 

E. Ingen sanksjoner (TO/Flagg). Det er kun ved starten av hver omgang det skal 
iverksettes sanksjoner for dette. 

F. Ny sanksjon iverksettes mot bortelaget. 


